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Zápis č. 04/2023-2024 Komisia pre školstvo zo dňa 07.02.2024 

MESTO BREZNO 

Komisia pre školstvo  

Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 

 

 

 

 

 

Zápis č. 04/2023-2024 

zo zasadnutia Komisie pre školstvo MsZ mesta Brezno,  

konaného dňa 07.02.2024  

 

Prítomní : 

Mgr. Daniel Struhár- predseda komisie 

Mgr. Ivana Donovalová - podpredseda komisie 

p. Viera Mondlová 

Mgr. Mária Kvietková 

Mgr. Eva Skačanová 

Mgr. Andrea Valašťanová  

Mgr. Martin Baxa 

Mgr. Marta Paučová – sekretár komisie 

Hostia: PaedDr. Roman Snopko, PhD. - riaditeľ ZŠ s MŠ Pionierska 2 

Neprítomní: 

 

Rokovanie viedol : Mgr. Daniel Struhár - predseda Komisie pre školstvo 

Komisia je uznášania schopná.  

 

 

Program :  

1. Otvorenie 

2. Návšteva priestorov ZŠ s MŠ Pionierska 2 

3. Návrh plánu práce 1. polrok 2024 

4. Rôzne 

5. Záver 

                   

 

 

 

MsU-2024/30-8 

Ev. č. 4507/2024/8 

 

Brezno 

08.02.2024 



 

 

 

 

2 

Zápis č. 04/2023-2024 Komisia pre školstvo zo dňa 07.02.2024 

K bodu č. 1  Otvorenie 

Zasadnutie komisie otvoril predseda komisie Mgr. Daniel Struhár, privítal prítomných 

členov komisie, oboznámil členov komisie s programom stretnutia. Členovia komisie nemali 

k programu žiadne výhrady.  

 

 

K bodu č. 2 

 Na pôde ZŠ s MŠ Pionierska 2 členov komisie privítal riaditeľ ZŠ s MŠ Pionierska 2- 

PaedDr. Roman Snopko, PhD. Najskôr stručne poinformoval o škole- keď nastúpil pred rokom, 

škola nebola zapojená v žiadnom projekte. V priebehu roka sa škola zapojila do projektov: 

Školské mlieko, Školské ovocie, FinQ finančná gramotnosť, Tréneri v školách, spolupráca 

s Ligou za duševné zdravie. Bol zavedený čipový systém zatiaľ len pre pedagógov, ale čoskoro 

bude zavedený aj pre žiakov 2. stupňa. Postupne podľa finančných možností školy sa obnovuje 

školský nábytok, boli zakúpené tablety, interaktívny displej do multimediálnej učebne, boli 

vymenené podlahy v 3 triedach.  

Čo sa týka MŠ, tak tam po rekonštrukcii na MŠ Hradby boli problémy s kanalizáciu. Stále sú 

tam v nevyhovujúcom stave inžinierske siete, ktorých rekonštrukcia nebola súčasťou projektu.  

Čo sa týka  tepelnej úspory, tak rekonštrukcia splnila svoj účel.  

Mgr. Donovalová- exteriér je už v lepšom stave? 

PaedDr. Snopko- vypomohli technické služby mesta a je to v lepšom stave, ale chodníky sú 

stále v nevyhovujúcom stave. Trápi nás ale havarijný stav budov- zatekanie strechy, ktorý už 

trvá dlhodobo a stále je to nedoriešené. Taktiež je problém s vykúrením jedálne, ktorú nie je 

možné vykúriť na potrebnú teplotu pre zle zapojený vykurovací systém.  

Chceli sme sa zapojiť aj do projektu na zavedenie fotovoltaiky, kde podľa pripraveného 

finančného odhadu pre našu školy by bola potrebná vyššia suma ako môže byť dotácia z daného 

projektu a to škola nie je schopná vyfinancovať z vlastných finančných prostriedkov. Teda by 

bola potrebná finančný pomoc od zriaďovateľa.  

Riaditeľ ZŠ s MŠ previedol členov komisie aj priestormi základnej školy- predstavil im 

odborné učebne chémie, fyziky, informatiky, jazykové učebne či učebne techniky.  

Mgr. Struhár položil otázku či sa ešte nachádzajú aj v tejto ZŠ ukrajinskí žiaci a ako sú 

zaraďovaní do tried.  

PaedDr. Snopko potvrdil, že ukrajinskí žiaci sú aj u nich v ZŠ a začleňovaní sú podľa veku 

a jazykových schopností. Nie sú oddeľovaní od ostatných žiakov.  

 

K bodu č. 3 

  Mgr. Struhár oboznámil prítomných s návrhom plánu zasadnutí Komisie pre školstvo 

na 1. polrok 2024. Všetci členovia s termínmi  zasadnutí, ktoré sú spravidla v stredy týždeň 

pred zasadnutím Mestského zastupiteľstva, súhlasili.  Navrhovaný program bol pozmenený, 
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júnové zasadnutie bolo doplnené o návštevu CVČ. Program môže byť podľa potreby komisie 

a s jej súhlasom priebežne dopĺňaný, príp. pozmenený.  

 

 

K bodu č. 4  

Mgr. Paučová informovala o: 

• zrušení výzvy na rekonštrukciu základných škôl, do ktorej sa zapojila ZŠ s MŠ K. 

Rapoša  

• schválení finančných prostriedkov na defibrilátory v základných školách. Budú 

obstarané a dodané školám zriaďovateľom. Mgr. Struhár informoval ohľadom 

zaškolenia zamestnancov škôl v používaní defibrilátorov o ponuke spolupráce 

s Nemocnicou s poliklinikou Brezno  

• pozvaní pána primátora na divadelné predstavenie 27.03.2024 pri príležitosti Dňa 

učiteľov Klimaktérium 2 

Mgr. Baxa- bývalo tradíciou, že pri príležitosti Dňa učiteľov sa oceňovali aj pedagógovia. Bude 

tomu tak aj tento rok? 

Mgr. Paučová- zatiaľ sa pán primátor v tomto zmysle nevyjadril. Overím, či sa k tejto tradícii 

chce pán primátor vrátiť.   

 

K bodu č. 5 

Na záver zasadnutia komisie pre školstvo sa Mgr. Struhár poďakovala riaditeľovi ZŠ 

s MŠ Pionierska 2 za prijatie na pôde ich školy a za prehliadku priestorov. Taktiež sa rozlúčil s 

členmi komisie a poďakoval za vzornú účasť. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Daniel Struhár        Mgr. Paučová Marta  

predseda komisie        sekretár komisie 

 


